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|Zwracartsigzpro6b4ozz|olenieprzezprerydentawzakladcedoBlP
rejestru wszeltich um6w wraz z podaniem kwoty na jakie sqzawafie'

li, n*ry* wojew,drtwie taki rejestr, do kt6rego mog|zaglqdat mieszkahcy

funkcjonuje wioruniu, a ostatdo dotqczyl Inowroclaw, g&ie koszt takiej

zaklaaH lest stosunkowo niewielki, nieco ponad 3 tysi4ce'

zannesiczene w intemecie um6w i publicznych informacji w Europie jest juz

standardem,dokt6regodo|qczajqmiastaigminywPolscewcelupoprawyjawnosci
i transparentnorici zycia publiczrego. Koniecznodi t4 zzttwuZyla Komisja Rewizyjn4

o.u" p*dr Vtiusta w uchwale zdnia28.ll.2016r.. Dlatego proszg o podjgcie jak

najsrybsrych dzialan w tej sPrawie.

2. w imieniu mieszka6c6w naszego miasta, jako radny i przedstawiciel

wojewody kujawsko-pomorskiego w Radzie Spoleczrej Wojew6dz|iego

Szpitala 5p""i"titty"^ego im. bl. ks. Jerzego Popieluszki we Woclawku'
prosze pana prezydenta o przekazanie 250 tys' zl' jako dofinansowanie

iut up,, tprzgtu medycznego w postaci karetki pogotowia' We

*tpo.t i-*y- s4italu leczq sig i pracuj4 licznie nasi mieszkaricy' Ten

arobny gesize stony miasta bylby dobrze odebrany przez spolecanoSi

lokaln4. w przeszlo3ci, takie dofinansowania ze sfrony wloclawskiego

samorzqdu miaty miejsce, chociazby w postaci dotacji dla pracowni

hemodynamic nnj naszego s4itala.
3.ZwracansigdopanaprezydentaowyjaSnieniejakibylkluczdoboru
komisji do spraw wyboru i ogloszenia najkorzystniejszej oferty zl62snej 'w

otwartym konkursie ofert na realizacjg zadania publicznego w zakresie

powierzani4 wspierania i upowszechniania kultury frzycndl w 2077r. przez

Lrganizacje pozarz4dowe, oraz inne podmioty prowadz4ce dnatalnog(

poTy*u pulii clll)ego w sferze kultury fizycnej' We wspomnianej Komisji,

i-lrz.a Viasta ma iprzedstawicieli w 7 osobowym skladzie, Sqtylko 2 osoby z

organizacji pozarz4dowych. Zdantem niekt6rych organzacji, ich reprezentacja

po*i"tt" 6ye ti.oti.lrr" i same spoSr6d siebie powinny wsknza6 czlonk6w

w/w komisji. Ponadto w jej skladzie powinni zasiada' radni z branzowej

Komisji Kultury i SPorfu.



r'. Na proSbg mieszkanc6w naszego miasta, wnoszg ponownle do pana

prezydenta o spowodowanie usunigcia Smieci z niezagospodarowanej

daalki na ulicy Srebrnej , polohonej 250 m. od Urzqdu Miasta ' Ta dzialka

za5miecana jest notorycanie i jest wqpliwq wizyt6wkq w centrum miasta'

Na pro6bg mieszkaric6w osiedla Potudnie, proszg pana prezydenta o

spowodowanie wydlu:zenia czasu trwania sygaalizacji dla pieszych o 8 do

10 sekund na rondzie im. Wielkiej Orkiestry Swiqtecznej Pomocy w
poblizu ,,Tesco". Zbyt kr6tki czas, ponvalajqcy na przejScie pieszych

powoduje ich irytacjg i moZe doprowadzid do nieszczg6liwych wypadk6w


